



澳 門 科 技 大 學
MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

Ref. No.: MUST/11/072/TG

通告 MEMORANDUM

羽毛球場啟用通知
Indoor Badminton Courts Opened

致：全體學生
TO: ALL STUDENTS

茲通知，由 2011 年 9 月 1 日起，J 座室內體育館羽毛球場正式投入使用。申請者需填妥“J 座室內體育館租借申請表”並交予 F114 校務部服務櫃檯。具體安排如下：

- 1、 場館開放時間：週二、六、日 早上 9 至晚上 10 時
- 2、 預訂時間： 週一至週五 早上 9 時至下午 1 時
(辦公時間) 下午 2 時 30 分至 6 時 20 分
週六、日及公眾假期休息
- 3、 場地管理費：每小時 MOP15.00/個羽毛球場；
- 4、 繳費地點：F 座地下 F114 室校務部服務櫃檯；
- 5、 使用守則請參閱<J 座室內體育館使用守則>；

如有查詢，請致電：8897-2302 或電郵：admga@must.edu.mo

謝謝垂注！

Starting from September 1, 2011, Block J badminton courts will be officially opened for use by students and staff in campus. Applicants are required to complete the "Application for Rental of Block J Gymnasium" and submit the application to the service counter of the Administrative Division at F114.

Specific arrangements are as follows:

1. Venue opening hours: Tuesday, Saturday and Sunday from 09:00 to 22:00



2. Booking time: Monday to Friday 09:00 to 13:00; 14:30 to 18:20
(Closed on Saturdays, Sundays and public holidays)
3. Venue management fees: MOP15.00 per hour/ badminton court;
4. Payment location: service counter of the Administrative Division, at Room F114, Block F
5. Regulations for users, please refer to the “Regulations Governing the Use of Block J Gymnasium”

Should you have any queries, please call 8897-2302 or e-mail: admga@must.edu.mo

Thank you for your kind attention.



General Affairs

08/31/2011